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عضو هیات رییســه مجلس گفت: هیات رییسه مجلس 
نظر اداره قوانین درباره رای گیری در خصوص طرح حمایت 

از کاربران در فضای مجازی را پذیرفت.
حجت الاســلام علیرضا ســلیمی نماینده مردم محلات 
در مجلس شــورای اســلامی و عضو هیئت رئیسه مجلس 
در گفت وگو با خبرنگار پارلمانی خبرگزاری ایرنا با اشــاره 
به نشســت هیئت رئیســه مجلس گفت در جلســه امروز 
)پنجشنبه(، اعضای هیئت رئیســه نظر اداره قوانین درباره 
رای گیری در خصــوص طرح حمایت از کاربران در فضای 

مجازی در کمیسیون مشترک را پذیرفتند.
وی افزود: طبــق نظر اداره قوانیــن روال قانونی درباره 
رای گیری در خصوص طرح حمایــت از کاربران در فضای 

مجازی در کمیسیون مشترک طی نشده است.
عضو هیئت رئیســه مجلس اظهار داشت: همچنین بر 
اساس تصمیم امروز هیئت رئیسه مجلس پس از رسیدگی 
به لایحه بودجــه و اتمــام کار آن در صحن مجلس طرح 

شفافیت در دستور کار مجلس قرار خواهد گرفت.
از ســوی دیگر دبیر کمیسیون مشــترک بررسی طرح 
حمایت از حقوق کاربران در فضای مجازی اسامی نمایندگان 

موافق و مخالف کلیات طرح را اعلام کرد.
مهرداد ویس کرمی در گفتگو با ایرنا اظهار داشت: جهت 
تنویر افکار عمومی اسامی حاضران و  غایبان و آرای کمیسیون 
مشترک در رای گیری در مورد »کلیات طرح نظام تنظیم 

مقررات فضای مجازی« به شرح زیر اعلام می شود: 
الف. اسامی حاضران) ۲۰ نفر(

۱. موافقان: )۱۹ نفر(
 تقی پور، یزدی خواه، نوروزی، سیاهکلی، ویس کرمی، 
نوباوه، غضنفرآبادی، نقدعلــی، جدی، منتظری، نصیرایی، 

رضوانــی، امیرآبادی، رضایی، نوش آبادی، احمد حســین 
فلاحی، عنابستانی، زنگنه و خانم الهیان

۲. مخالف. )صفر(
۳. ممتنع. خانم پاشایی بهرام )۱ نفر(

ب. غایبان جلســه: آقایان نوری قزلجــه، باقری بنانی و 
گودرزوند چگینی

دبیر کمیسیون مشترک بررسی طرح حمایت از حقوق 
کاربران در فضای مجازی تاکید کرد: رشیدی کوچی عضو 
کمیسیون نیست و حق رای ندارد و صرفاً  در چارچوب آیین 

نامه جهت اظهار نظر در جلسه اجازه حضور داشت.

از سوی دیگر در جلسه علنی روز پنج شنبه و در جریان 
بررســی لایحه بودجــه، کیومرث ســرمدی نماینده مردم 
اسدآباد در مجلس در تذکری گفت:  در بحث طرح صیانت 
از حقوق کاربران در فضای مجازی اخیرا پالس هایی از سوی 
دولت داده می شــود که دولت با تصویب و ادامه بررسی این 
طرح مخالف اســت و بدین ترتیب نمایندگان مورد هجمه 

بیشتری قرار گرفته اند.
دبیر کمیسیون مشترک رســیدگی به طرح حمایت از 
کاربران در فضای مجازی نیز گفت: از بازگشت طرح حمایت 
از کاربــران در فضای مجازی به صحن مجلس اســتقبال 

می کنیم.
بیــژن نوباوه وطــن در گفتگو با ایرنا گفــت: جمعی از 
نمایندگان در نامه ای به هیات رییســه خواســتار بازگشت 
طرح حمایت از کاربران در فضای مجازی برای رســیدگی 

به صحن مجلس شدند.
وی با بیان اینکه تعداد امضاهای درخواســت کنندگان 
این موضوع به ۱۵۰ نفر رســیده افزود: در صورت موافقت 
نمایندگان از بازگشــت طرح حمایت از کاربران در فضای 

مجازی به صحن مجلس استقبال می کنیم.
دبیر کمیسیون مشــترک حمایت کمیسیون مشترک 
رسیدگی به طرح حمایت از کاربران در فضای مجازی اظهار 
داشت: طبق اصل ۸۵ قانون اساسی و با موافقت حدود ۲۰۰ 
نفر از نمایندگان بنا شد تا طرح حمایت از کاربران در فضای 
مجازی در کمیســیون مشترک مورد رسیدگی قرار گیرد و 
پس از تصویب طبق این اصل قانون اساسی بدون رسیدگی 

در صحن به شورای نگهبان ارسال شود.
نماینده مردم تهران در مجلس گفت: در حال حاضر نیز  
جمعی از نمایندگان درخواست دارند که این طرح در  صحن 
علنی مجلس بررسی شود، تا با اکثریت آرا به تصویب برسد، 

کمیسیون مشترک از این تصمیم استقبال می کند.
وی با تاکید بر اینکه کمیسیون مشترک به صورت شفاف 
طرح حمایت از حقوق کاربران را بررسی کرده است، افزود: 
کمیسیون مشترک جلســات مختلفی را برای رسیدگی به 
ایــن طرح برگزار کرد و رئیس و نائب رئیس مجلس نیز در 

تعدادی از جلسات کمیسیون حضور داشتند.
وی تاکیــد کرد: حال هم اگر تصمیم بر این باشــد که 
بررســی این طرح مجدد بــه صحن بازگردد مــا از اینکه 

مسئولیت از گردنمان  برداشته شود، استقبال می کنیم.

توسط هیات رئیسه مجلس 

»ابطال رای گیری کمیسیون صیانت« تایید شد
اسامی  موافقان و مخالفان کلیات طرح صیانت در کمیسیون مشترک

روسای جمهوری اسلامی  ایران و فدراسیون 
روســیه در تماســی تلفنی دربــاره تحولات 
بین المللی و مذاکرات هسته ای گفت وگو کردند.
به گــزارش پایگاه اطلاع رســانی ریاســت 
رئیســی  ابراهیم  آیت الله ســید  جمهــوری، 
پنجشنبه شب در گفت وگوی تلفنی با ولادیمیر 
پوتین رییس جمهور روســیه  بــا بیان اینکه 
گســترش ناتو به سمت شــرق تنش زا است، 
تاکید کرد: گسترش ناتو تهدیدی جدی علیه 
ثبات و امنیت کشــورهای مستقل در مناطق 

مختلف است.

رییس جمهور اظهار امیدواری کرد که آنچه 
اتفاق می افتد به نفع ملت ها و منطقه تمام شود.
رئیســی همچنین با اشــاره بــه مذاکرات 
هسته ای با بیان اینکه جمهوری اسلامی ایران 
به دنبال توافقی پایدار است و نه متزلزل اظهار 
داشــت: ارائه تضمین معتبر، پایان بخشــیدن 
به ادعاهای سیاســی و لغو واقعــی تحریم ها 
از ضرورت های دســت یافتن بــه توافق پایدار 
هستند. ولادیمیر پوتین رییس جمهور روسیه 
نیــز در این گفتگوی تلفنی، وضعیت کنونی را 
پاسخ مشــروع به چندین دهه نقض معاهدات 

امنیتی و تلاش های غرب برای آسیب رساندن 
به امنیت کشــورش دانســت. رییس جمهور 
روســیه همچنین با اشــاره به همکاری های 
فعال ایران بــا آژانس بین المللی انرژی اتمی بر 
تداوم رایزنی های دو طرف در رابطه با مذاکرات 

هسته ای تاکید کرد.
در بیانیــه کاخ کرملین درباره این گفتگوی 
تلفنی هم آمده اســت: رئیس جمهوری ایران 
نگرانی روسیه در عرصه امنیتی بخاطر اقدامات 
بــی ثبات کننده آمریکا و پیمــان ناتو را قابل 

درک خواند.  

رئیس سازمان انرژی اتمی گفت: ایران تابع قوانین آژانس 
بین المللی انرژی اتمی است و این موضوع را به اثبات رسانده 
اما باوجود ســخت گیرانه ترین نظارت ها، در زمینه هسته ای 

نه تنها به ما کمک نکردند بلکه مانع نیز شدند.
محمد اسلامی شامگاه پنجشنبه در مراسم گرامیداشت 
یاد و خاطره شــهدای بنی فاطمه اصفهان  با بیان اینکه »ما 
پیش از پیروزی انقلاب مورد تهاجم دیگر کشورها بوده ایم«، 
اضافه کرد: هدف جنگ تحمیلی و نقشی که صدام به عنوان 
دست نشــانده اســتکبار انجام داد، ســاقط کردن انقلاب 
و جمهوری اســلامی بود که در این راســتا انواع توطئه ها و 

برنامه ها را انجام دادند.
وی ادامه داد: در سال ۸۱ برای نخستین بار آمریکایی ها 
به عنوان راه حل صلح خاورمیانه، موضوع خاورمیانه بزرگ را 
مطرح کردند، تا آن روز کســی این عبارت را نشنیده بود و 
حتی کســانی که نیز اهل مطالعه بودند، واژه تقسیم بندی 

خاورمیانه کوچک و بزرگ به گوششان نخورده بود.
اسلامی خاطرنشان کرد: یکی از وزرای خارجه کشورهای 
خلیج فارس در ماه های اخیر مصاحبه ای انجام داد و گفت: 
ما نمی توانیم کشــور بزرگی همچون ایران را در همسایگی 

خودمان به ویژه با این قانون اساسی تحمل کنیم.
وی گفت: طرح خاورمیانه بزرگ را اینها به این گونه طراحی 
کردند که از مدیترانه میان کشورهای کوچک درگیری ایجاد 
کنند و اشخاص خود را در این کشورها حاکم کنند تا بتوانند 
از مدیترانه تا اقیانوس هند را که ایران هم شامل آنها می شد 
به عنوان ناحیه امن خود ایجاد کنند. دشــمنان به دنبال آن 
بودند که به اهــداف خود برای حاکمیت در این منطقه که 
استراتژیک ترین و سوق الجیشی ترین جایگاه جهان با بیش از 

۶۰ درصد ذخایر انرژی است، برسند.
رئیس سازمان انرژی اتمی با یادآوری آنکه طرح خاورمیانه 
بزرگ که گروه های تروریستی برای آن برنامه ریزی شده بود، 
با ژرف نگری مقام معظم رهبری و تلاش های شهید سلیمانی 
با شکست مواجه شد، تصریح کرد: آنها گروه های به اصطلاح 
اســلامی را تربیت کردند، همچنین منابع متعددی نیز در 
اختیارشان قرار دادند و با استقرار آنها در عراق و شام اجرای 
طرح خاورمیانه بزرگ را شروع کردند که با سرپنجه تدبیر و 
جانفشانی  جبهه مقاومت و سردار سلیمانی، ایران به تنهایی 
توانست این جریان مخوف سنگین رعب انگیز را متوقف کند.
وی عنوان کرد: با وقاحت تمام در کنگره آمریکا کشــور 

عراق را به ۳ کشور تقسیم کردند اما جریان دشمنان درباره 
خاورمیانه بزرگ با مدد الهی و رهبری مقام معظم رهبری و 
کفایت تمام این سرزمین یعنی شهید سلیمانی با شکست 

مواجه شد.
اســلامی با اشــاره بــه سلطه ســتیز بــودن جمهوری 
اسلامی ایران، گفت: در تمام سالیان پس از پیروزی انقلاب 
به دلیل آنکه سلطه پذیری را قبول نکردیم و سلطه ستیزی را 
در دســتور کار خود قرار دادیم، همیشه تحریم بوده ایم. ما 
تحت فشارهای تحریم و مکتب فکری و عملکردی مناسب 
توانســتیم به قدرت دفاعی باکفایت برسیم که در سایه آن 
توانستیم به پیشبرد منافع ملی و امنیت ملی حریم امنی را 

برای خود ایجاد کنیم.
وی ادامــه داد: در حدیث های متعــدد دینی داریم که 
باید با دشــمن بیرون از خانه جنگید اگر این اســتراتژی را 
ایجاد نکرده بودیم، شــاهد ایــن امنیت نبودیم که به برکت 
خون شهداست. هنگامی که کشور می خواهد اهدافش را در 
محیط بین المللی پیش ببرد به قدرت دیپلماســی نیاز دارد 
کــه این موضوع به ۲ بال قــدرت دفاعی و قدرت اقتصادی 
احتیاج دارد. رئیس سازمان انرژی اتمی با ابراز اینکه در حوزه 
فناوری های پیشــرفته حوزه سروری کشورهای سلطه طلب 
قلمداد می شــود، گفت: آمریکایی ها بسیاری از فناوری های 
پیشرفته خود را به متحدانشــان واگذار نمی کنند و واضح 
اعلام می دارند که پیشتازی برای پیشوایی که شعار نیست 
و هدف مقرر است را با تمام لوازم و تجهیزات برای در رأس 

قرار داشتن به هر نوع پیش می برند.
وی بــا بیان اینکه مــا صحبت از ۴ دهــه کار و تلاش 
طاقت فرسا می کنیم، تصریح کرد: این که امروز آمریکا رو به 
افول اســت، از برکت خون شــهدا و انقلاب است چرا که از 
نیروی نظامی و انقلاب ما سیلی محکمی خوردند. باید توجه 
کرد که آنها در سالهای اخیر دیگر از گزینه نظامی به عنوان 
گزینه روی میز یاد نمی کنند چرا که شرایط همچون گذشته 

نیست.
رئیس سازمان انرژی اتمی اظهار کرد: سیاست تحریم برای 
اضمحلال و تسلیم و برای بستن مسیرهای رسمی فعالیت و 

هدایت آن به کانال های غیررسمی است چرا که باعث ایجاد 
فســاد می شود و آنها سالها برای اهدافشان تبلیغ کردند که 
هر بار مردم با حضور پرشور خودشان آن ها را ناامید کردند.

وی ادامه داد: امروز چیــزی که تا حدودی از آن نتیجه 
گرفته اند و باید نسبت به آن هوشیار باشیم، جنگ اقتصادی 

است که علیه ما وضع کردند.
اسلامی افزود: سخت ترین، پیچیده ترین و طاقت فرساترین 
جنگ اقتصادی را تاکنون بر ما جاری کردند که در این راستا 
تمام ظرفیت های ملی و اشخاص مؤثر بر پیشرفت در کشور 
ما را که تعداد آنها به ۱۵۰۰ عدد اشخاص حقیقی و حقوقی 

می رسد تحریم کردند.
وی ابراز کرد: هنگامی که وزیر بودم وزیر خارجه هند که با 
من گفت وگو کرد و گفت: ما را همچون خودتان ببینید، چرا 
که تحت فشــار واشنگتن هستیم و هر چند روز به ما فشار 
برای پیشگیری از ارتباط با ایران می آورند و اعتراض می کنند 
که چرا حقوق کارکنان هند را به دلار پرداخت می کنند، چرا 
که نمی خواستند حتی یک دلار به ایران وارد شود و با فشار 
اقتصادی و مقبولیت زدایی برای فاسد نشان دادن مسئولان، 

قصد تخریب ذهنیت مردم را دارند.
رئیس سازمان انرژی اتمی یادآور شد: در سال ۹۶ بیانیه 
جنگ اقتصادی را منتشر کردند و به صراحت گفتند که »ما با 
ایران به لحاظ نظامی اگرچه برتری داریم اما دلیل پیروزی مان 
نمی شود«، بنابراین برای پیروزی جنگ اقتصادی را انتخاب 
کردند. وی ادامه داد: متأســفانه بسیاری غفلت کردند و به 
این موضوع توجــه نکردند. در اقتصاد، حفاظت از پول ملی 
همچون حفاظت از ســرزمین و جان مردم است و بایستی 
سیاســتی را تدبیر می کردند که پول مردم و مردم آســیب 

نبیند.
اسلامی با اشاره به مشکلات اقتصادی کشور تصریح کرد: 
مگر می شود کشوری با این حجم از اکتشاف، سرمایه گذاری 
و پیشرفت، جریان پول ملی اش معکوس باشد؟ بدون شک 
مشــخص است که این اتفاق نشان از غیرعادی بودن دارد و 

بیانگر جریان مخربی برای طاق کردن طاقت مردم است.
رئیس ســازمان انرژی اتمی راجع به مذاکرات هسته ای 

تصریح کــرد: درخصوص موضوع هســته ای باید گفت که 
دستیابی به فناوری هسته ای برای کشور ما که امسال سال 
چهل و هفتم است که عضو آژانس انرژی اتمی هستیم، عادی 
است. به ما اتهام می زنند که »می خواهید بمب اتم بسازید.«، 
۴۷ سال اســت که عضویت داریم، سند آژانس و سند منع 
گسترش سلاح های هســته ای را امضا کرده ایم، همچنین 
تابع قوانین هســتیم و تحت سخت ترین نظارت های آژانس 

بوده ایم.
وی ادامه داد: مطابق با اساسنامه آژانس ماده ۲ و ۳ آنها 
وظیفه دارند که تشویق، حمایت و پشتیبانی و وساطت کنند 
که فناوری هسته ای در اختیار همه ملت ها قرار گیرد و تنها 
چیزی است که از ما دریغ کردند، نه تنها کمک نکردند بلکه 
مانع نیز شــدند اما به لطف الهی با حمایت های مقام معظم 
رهبری امروز دارای سند فاخر هستیم اما باید در همه ابعاد 

آن را گسترش دهیم.
معاون رئیس جمهور درباره پیشــرفت های کشــور در 
عرصه هســته ای خاطرنشان کرد: به لطف الهی و با حمایت 
رهبر معظم انقلاب امروز دارای سند هسته ای فاخر هستیم 
که نیاز به گســترش دارد و هدف گــذاری ما در زمینه برق 
هسته ای صورت گرفته اســت که باکیفیت ترین نوع برقی 

است که در دنیا وجود دارد.
اسلامی با یادآوری اینکه برق هسته ای هیچ گونه آلایندگی 
ندارد و پایان پذیر نیســت، ادامه داد: کشور نیز در پیشبرد 
اهداف توسعه ای هســته ای خودش در حرکت است. یکی 
از مسیرهای درســت ما که رهبر معظم انقلاب در آخرین 
ســخنرانی خود اشاره فرمودند برق هسته ای بود که در این 

زمینه هدف گذاری کمّی کردیم و باید آن را محقق کرد.
وی با بیان اینکه برق هســته ای به عنوان پایدارترین و با 
کیفیت ترین برق از بخش های مغفول مانده است، اضافه کرد: 
برق هسته ای جریانی پایدار و تجدیدپذیر است و مورد نیاز 
کشور در بخش های توسعه  ای خود است و لازم است کشور 
در راستای برنامه های توسعه ای و برون رفت از مشکلات برق 
آبی و سوخت مازوت که موجب آلودگی است، از این انرژی 

پاک استفاده کند.
وی در ادامه افزود: پرتودهی از دیگران نکات هســته ای 
است که برای آفت زدایی محصولات کشاورزی و محصولات 
غذایی ضروری است که در اقتصاد مردم و بخش کشاورزی 

مؤثر است که آن را با جدیت پیگیری خواهیم کرد.

وزیر اطلاعات با بیان اینکه آمریکا با خروج از منطقه در 
تلاش است که اســرائیل را جایگزین خود کند گفت: قرار 
دادن اسرائیل بجای آمریکا در قالب طرح آبراهام را باید یک 

شکست مجدد برای غرب و استکبار جهانی دانست.
به گزارش ایسنا،  حجت الاسلام والمسلمین سیداسماعیل 
خطیــب وزیر اطلاعات بــا حضور در مســجد جوادالائمه 
پادادشــهر اهواز در جمع مردم اظهار داشت: طرح آبراهام با 
هدف تامین امنیت ویژه متحدان آمریکا برنامه ریزی شــده 
است تا عملا رژیم صهیونیستی جایگزین آمریکا در منطقه 

باشد. 
وی ادامــه داد: در جریــان اجــرای این طــرح، تلاش 
هــای زیادی صورت گرفــت تا امنیت و اقتــدار جمهوری 
اسلامی تضعیف شــود اما همانگونه که شاهد هستیم ایران 
با اقتدار هرچه بیشتر به ســمت دستیابی به منافع خود و 

متحدانش گام برمی دارد. 

وزیر اطلاعات با تاکید بر اینکه امنیت رژیم صهیونیستی 
به واســطه اقتدار جمهوری اسلامی بیش از پیش رو به افول 
اســت گفت: مشارکت کنندگان در طرح آبراهام باید بدانند 
که رژیم صهیونیســتی توان تامین امنیت خود ومتحدانش 
را ندارد بنابراین طبیعی اســت که نتواند امنیت آنها را نیز 
تضمین کند.  حجت الاسلام والمسلمین خطیب تصریح کرد: 
امروز جمهوری اســلامی در جایگاهی قرار دارد که نه تنها 
تضعیف شدنی نیســت بلکه مقتدرتر از گذشته شده است 
افزود:به همین دلیل هرگونه تحول در منطقه باید همراستا 
با منافع ایران باشد در غیراین صورت، امکان تحقق آن وجود 

نخواهد داشت. 

وی امنیت امروز جمهوری اســلامی را مدیون و مرهون 
مجاهدت ها و تلاش های شهدا و ملت شریف ایران دانست 
و گفت: امنیت دســتاوردی است که مردم ما در تحقق آن 

نقش انکارناپذیری دارند. 
وزیر اطلاعات بــا تاکید بر اینکه همواره بدخواهان نظام 
مقدس جمهوری اسلامی در تلاش برای توطئه هستند افزود: 
ایجاد یاس و ناامیدی در بین مردم از راهبردهای دشــمن 
اســت تا از این طریق به نظام جمهوری اسلامی ضربه بزنند 
اما به واسطه رهبری مقتدر و آگاهی ملت ایران، قطعا چنین 

توطئه هایی کارساز نیست. 
حجت الاسلام والمسلمین خطیب اضافه کرد: باید توجه 

داشــت که دشــمن از همه توان و تلاش خود برای ایجاد 
جنگ ادراکی، شناختی، رسانه ای و مجازی علیه ملت ایران 
استفاده می کند تا بتواند نظام جمهوری اسلامی را تحت فشار 
قرار دهد.  وی به بخشــی از سوء اســتفاده های دشمن از 
مطالبه گری های به حق مردم اشــاره کرد و گفت: دشمن 
سعی دارد تا خواســته های مردم را به نفع خود مصادره و 
از آن اســتفاده رســانه ای کند.  وزیر اطلاعات با اشاره به 
اعمال تحریم های ظالمانه علیه جمهوری اســلامی افزود: با 
این وجود، فروش نفت کشــور در دولت فعلی افزایش یافته 
است و همین موضوع پشــتوانه ای برای برنامه ریزی های 

دولت در راستای کاهش مشکلات اقتصادی است. 
وی ادامه داد: دولــت با برنامه ریزی هایی که دارد برای 
رفع بخش زیادی از مشــکلات کشور در بودجه سال آینده 
راهکارهای کاربردی تدبیر کرده است و پیش بینی می شود 

که سال آینده به مرور این مشکلات کمتر شوند. 

خطیب جمعه تهران با دعوت طرفین بحران اوکراین به 
خویشتنداری تأکید کرد: اقدامات تحریک آمیز ناتو و آمریکا 
شــرایط را در منطقه پیچیده کرده و بحران اوکراین نتیجه 

فضولی های آمریکاست.
»ســید احمد خاتمی« در خطبه هــای نماز جمعه این 
هفته تهران با اشــاره به بحران اوکراین گفت: خوشبختانه 
موضع نظام را مسئولان و شخص رئیس جمهور بیان کردند 
و سیاســت کلان ما در موارد مشــابه این اســت که همه 
کشــورهای درگیر را به گفت وگو و خویشــتنداری دعوت 
می کنیم. آنچه سبب نگرانی و رنج ما شده است، بدون توجه 

به دین و مذهب مردم اوکراین، کشته شدن آنهاست.

وی ادامه داد:  در ارزیابی ها بایستی همه جانبه نگاه کنیم. 
در این حادثه، اقدامات تحریک آمیز ناتو و آمریکا شــرایط را 
در منطقه پیچیده کرده و چه بسا پیچیده تر خواهد کرد. این 
فضولی هایی کــه آمریکا در کل دنیا دارد و به ناحق خودش 
را ابرقدرت می داند، در حالی که ابرقدرت نیست، سبب بروز 

چنین بحران هایی شده است.
خطیب جمعه تهــران تأکید کرد: در صحنه سیاســی 

در این قصه کشــورهای اروپایی هم مــدام بر طبل جنگ 
می کوبنــد؛ مثل اینکه نان شــان را در این عرصه در  جنگ 
می دانند و پیوســته مواد آتش زا در این آتش می ریزند که 
آتش را برافروخته تر کنند اما موضع معقول نظام جمهوری 

اسلامی همان است که بیان شد.
وی با اشاره به طرح حمایت از فضای مجازی  که توسط 
مجلس شورای اسلامی در دستور کار قراردارد،   گفت:  فعلًا 

در این جایگاه و نه له و نه علیه این طرح سخنی نمی گویم 
ولی حرفم را برای رعایت مصلحت کشــور بیان می کنم. اما 
مسئله این است که صدها طرح  در صحن یا در کمیسیون 
مطرح می شــود. چرا که مجلس جای طرح و نظر اســت و 

مصوبات بعد از گذشت مدتی به  شورای نگهبان می رود.
وی افزود: شــورای نگهبان هم  فقــط قانونمدارانه همه 
مسائل را بررسی می کنند. اما رسانه ملی می خواهیم در این 
عرصه فعال وارد شده و موافقین و مخالفین این طرح نظرات 
خود را بیان کنند. از طرفی  کسب و کار مردم برای ما بسیار 
مهم اســت و هنگام بررســی این طرح باید به کسب و کار 

مردم توجه شود.

رئیسی در گفت وگوی تلفنی با پوتین: 

نگرانی روسیه درباره ناتو و آمریکا قابل درک است

رئیس سازمان انرژی اتمی:

طرح خاورمیانه بزرگ با شکست مواجه شد

وزیر اطلاعات: 

طرح آبراهام یک پروژه شکست خورده است

سیداحمد خاتمی: 

بحران اوکراین حاصل فضولی های آمریکاست 

با مصوبه شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا
دریافت مالیات بر ارزش افزوده

 از اقلام خوراکی منتفی شد
شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا با هدف جلوگیری از افزایش قیمت 
مواد غذایی و تحمیل هزینه بیشــتر به ســبد خانوارهای کم درآمد و دهک های 
پایین جامعه، اجرای قانون مالیات بر ارزش افزوده برای اقلام خوراکی را منتفی 

کرد.
به گزارش ایرنا، در جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا که شامگاه 
پنجشنبه )پنجم اسفند( با حضور سران سه قوه و به ریاست آیت الله »سید ابراهیم 
رئیســی« برگزار شد، اعضا چند موضوع مهم اقتصادی کشور را بررسی و درباره 

آنها تصمیم گیری کردند.
بر اساس یکی از مصوبات این جلسه، اجرای قانون مالیات بر ارزش افزوده در 

مورد اقلام خوراکی و کالاهای سفره خانواده منتفی شد.
پیــش از این با اجرای قانون جدید مالیات بر ارزش افزوده، مواد خوراکی هم 
مشمول این مالیات شده بود اما شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا با هدف 
جلوگیری از افزایش قیمت مواد غذایی و تحمیل هزینه بیشتر به سبد خانوارهای 
کم درآمد و دهک های پایین جامعه، تصمیم گرفت اقلام خوراکی از شــمول این 

قانون خارج شوند.
در این جلســه که ۳ ساعت و ۳۰ دقیقه طول کشــید، پیشنهادهای دولت 
درباره پرداخت سریع و به موقع عیدی و پاداش بازنشستگان تصویب و مقرر شد 
با اختصاص اعتبار لازم در سریع ترین زمان ممکن عیدی بازنشستگان پرداخت 

شود.
در ادامــه این جلســه موضوع اختصــاص اعتبار لازم بــرای تکمیل و اتمام 
پروژه هایی که درصد پیشرفت اجرایی بالایی دارند، مطرح شد و به تصویب رسید.
شورای عالی هماهنگی اقتصادی در این جلسه به ستاد تنظیم بازار با محوریت 
»محمد مخبر« معاون اول رئیس جمهــور اختیار داد برای جلوگیری از افزایش 

بی رویه قیمت ها و کنترل و ساماندهی بازار، اقدامات لازم را انجام دهد.

فرمانده کل ارتش:
 بدون خواست ایران هیچ کاری در منطقه

 شدنی نیست
فرمانده کل ارتش جمهوری اســلامی  ایران گفت: به اذعان دشــمنان، بدون 
خواست و اراده ایران در منطقه، هیچ کاری شدنی نیست و این دستاورد با تلاش 

و مجاهدت نیروهای مسلح بدست آمده است.
به گزارش ایرنا از روابط عمومی  قرارگاه منطقه ای شمال شرق نیروی زمینی 
ارتش، امیر سرلشــکر سید عبدالرحیم موسوی، در جمع فرماندهان و مسوولان 
یگان های این نیرو در شــمال شرق افزود: قبل از انقلاب، حاکمان، نوکر و ذلیل 
قدرت های اســتعماری بودند و اجــازه هیچ کاری را بدون دســتور ابرقدرت ها 
نداشــتند و  سفرای کشورهای غربی برای شــاه ایران تعیین تکلیف می کردند،  
ولی امروز به برکت نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران، سرنوشت مان را خودمان 

تعیین می کنیم.
وی اظهار داشــت: ایثار جان برای امنیت و آسایش هموطنان در ارتش یک 
فرهنگ ســازمانی و عشــق به ولایت و رهبری و خدمت به مردم در دل و جان 

کارکنان شریف ارتش نهادینه شده است.
فرمانــده کل ارتش گفت: نقطه عطف بیانیــه گام دوم انقلاب، آمادگی برای 
ظهور حضرت صاحب الزمان)عج( است و باید با افزایش بیش از پیش ایمان، دانش 

و روحیه، این آمادگی را کسب کنیم.
امیر سرلشکر  موسوی با تاکید بر اینکه ملت شریف ایران همواره قدردان این 
نظام مقدس هستند، افزود: ایثار جان، برای امنیت و آسایش هموطنان در ارتش 
یک فرهنگ سازمانی شده و عشق به ولایت و رهبری و خدمت به مردم در دل 
و جان کارکنان شریف ارتش نهادینه شده است. این مهم را جهانیان و ملت عزیز 

ایران اسلامی  در سانحه هوایی اخیر در عمل دیدند.

امیرسرتیپ رحیم زاده:
 آمادگی نیروهای مسلح برای جنگ های احتمالی 

ضروری است
فرمانده قرارگاه مشترک پدافند هوایی خاتم الانبیاء)ص( با تأکید بر متفاوت 
بودن ماهیت حملات امروز با گذشــته، گفــت: آمادگی های لازم برای مقابله با 

حوادث و جنگ های احتمالی آینده از ضروریات نیروهای مسلح کشور است.
به گزارش ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی ارتش جمهوری اسلامی ایران، امیر سرتیپ 
»قادر رحیم زاده« در جمع فرماندهان نظامی و انتظامی شمال غرب کشور، اظهار 
داشــت: نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران برای تداوم عزت ملی و اقتدار بین 
المللی خود نیاز به آمادگی همه جانبه در تمامی عرصه ها به ویژه حوزه نظامی دارد.
وی افزود: انواع ســناریوهای مختلف طراحی، برنامه ریزی و به اجرا در می آید 
تا بتــوان برای جلوگیری از غافلگیری، مقابله و پیش دســتی در برابر تهدیدات 

احتمالی، آمادگی همه جانبه و کامل داشته باشیم.
فرمانده قرارگاه مشــترک پدافند هوایی خاتم الانبیاء )ص( کشور با اشاره به 
اینکه فناوری های مدرن و پیشرفته نقش برجسته ای در جنگ های آینده خواهد 
داشــت، عنوان کرد: مجموعه نیروهای مسلح به ویژه پدافند هوایی باید به طور 
دائم تهدیدات را رصد کرده و توانمندی سامانه ها و تجهیزات خود را متناسب با 

آن تهدیدات ارتقا بخشد.
امیر ســرتیپ رحیم زاده با بیان اینکه ماهیت حملات امروز با گذشته کاملًا 
متفاوت و متمایز است، ادامه داد: احراز آمادگی های لازم جهت مقابله با حوادث و 

جنگ های احتمالی آینده، یکی از ضروریات نیروهای مسلح است.

ابراز نگرانی حزب کارگزاران از طرح صیانت 
شــورای مرکزی حزب کارگزاران سازندگی ایران ضمن ابراز نگرانی شدید از 
روند تصویب طرح صیانت، خواستار کنار گذاشتن کامل آن از دستور مجلس شد.
به گزارش ایسنا، جلسه شــورای مرکزی حزب کارگزاران سازندگی ایران به 

صورت آنلاین و به ریاست محسن هاشمی برگزار شد.
در این جلســه، محتوای طرح موسوم به صیانت از  کاربران فضای مجازی و 
روند تصویب آن در کمیسیون ویژه مطرح و نسبت به عدم رعایت قواعد حقوقی 
و بی توجهی به نظرات افکار عمومی در جریان تصویب این طرح ابراز نگرانی شد.

شورای مرکزی حزب کارگزاران سازندگی ایران همچنین ضمن انتقاد شدید 
از غیرشــفاف بودن روند تصویب طرح صیانت و عدم بررسی آن در صحن علنی 
مجلس، مبانی این طرح را مغایر با آزادی های مصرح در قانون اساسی دانست و 

خواستار توقف تصویب این طرح شد.
در ادامه این نشست، شورای مرکزی ضمن موافقت با استعفای فرزانه ترکان 
از قائم مقامی دبیرکل، به پیشنهاد حسین مرعشی، محمدرضا علی حسینی را به 

این سمت انتخاب کرد.

بازرس ویژه رئیس جمهور: 
برخی سازه ها در حریم دریا هنوز تخریب نشده اند

رئیس دفتر بازرسی و نماینده ویژه رئیس جمهور در امر مبارزه با فساد با بیان 
اینکه بر اســاس گزارش های واصله برخی سازه ها در حریم ۶۰متر هنوز تخریب 
نشده اند، تأکید کرد: دسترسی مردم به سواحل آزاد شده یکی از موضوعات جدی 

است که باید به آن پرداخته شود.
به گزارش ایرنا، حجت الاســلام والمسلمین »حسن درویشیان« که به منظور 
پیگیری اجرای دســتور رئیس جمهور مبنی بر عقب نشینی دستگاه های دولتی 
و نهادهــا از حریم دریا به مازندران ســفر کرده اســت، گفت: پس از دســتور 
رئیس جمهور برای آزادســازی سواحل از ســاخت و سازهای غیرمجاز و رعایت 
حریم ۶۰متری ســواحل دریا به استان های شمالی سفر کرده ایم تا از نزدیک بر 

روند آزادسازی سواحل نظارت کنیم.
وی افزود: گزارش هایی به ما رســیده است که برخی از مستحدثات در حریم 

۶۰متر هنوز تخریب نشده اند و از نزدیک این موارد را بررسی خواهیم کرد.
حجت الاسلام والمسلمین درویشیان متذکر شد: اگر مشکلات فنی و حقوقی 
موجب عدم عقب نشــینی این درصد کم از مستحدثات باشد باید برطرف شود 
اما اگر بدون نکته فنی و حقوقی کوتاهی در این قضیه صورت گرفته باشــد، با 

متخلفان برخورد می شود.
رئیس دفتر بازرسی و نماینده ویژه رئیس جمهور در امر مبارزه با فساد، تأکید 
کرد: همه دستگاه ها در اجرای دستور ملی رئیس جمهور همکاری لازم را داشتند 
اما نکته مهمی که باید به آن پرداخته شود، بعد از آزادسازی سواحل است؛ یعنی 
دسترســی مردم به ساحل آزاد شــده که از موضوعات جدی است و باید به آن 

پرداخته شود.

اخبار کوتاه


